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Abstract (en)
The present invention relates to a sink, characterised in that it is equipped with a device (3) for rinsing and/or for drying, particularly glasses etc., the
said device (3) being arranged between the draining board (2) and a basin (1) at an intermediate level between that of the draining board (2) and the
base of the adjacent basin (1). The invention applies more especially to the field of kitchen fittings. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un évier caractérisé en ce qu'il est muni d'un dispositif (3) de rinçage et/ou de séchage, en particulier de verres
ou analogues, ledit dispositif (3) étant disposé entre l'égouttoir (2) et une cuve (1) à un niveau intermédiaire entre celui de l'égouttoir (2) et le fond de
la cuve (1) adjacente. L'invention est plus particulièrement applicable dans le domaine des équipements de cuisines. <IMAGE>
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